
Referat vintermøde 2023

1. Valg af dirigent: Lars Lindebjerg som kunne konstatere at generalforsamlingen var
rettidigt indkaldt. Det blev aftalt på generalforsamlingen at der kunne flyttes rundt på
rækkefølgen af punkterne. Da nogle forslag havde indflydelse på både økonomi samt
antal af valgte medlemmer til bestyrelsen. I referatet som er lavet af Thomas
Lorentsen er punkterne dog beskrevet som i udsendte dagsorden.

2. Formandens beretning blev læst op. Er også vedhæftet dette referat. Der var
efterfølgende lidt snak om beretningen. Så havde Birgit Skou et længere indlæg som
afsted førte en del snak. Det er tydeligt at vi alle skal blive bedre til at snakke
sammen og få kommunikationen til at fungere. Vi er ikke verdens størrelse forening
og vi burde kunne snakke om tingene. Der var enighed om at prøve at se fremad.

3. Regnskabet 2022 blev gennemgået. Der var lidt forvirring i at en af de interne
revisorer havde fået tilsendt regnskab men dog havde meldt sig ud af foreningen,
derfor blev der i alt hast fundet et andet medlem som kunne revidere regnskabet. For
at undgå yderligere forvirring var regnskabet godkendt af 2 interne revisorer, det
udmeldt revisorer medlem, samt 5 bestyrelsesmedlemmer. Regnskabet 2022 blev
godkendt af forsamlingen.

4. Fastsættelse af kontingent. Der var 3 bud på valg. 1) 995,- om mdr 2) 3500,- om mdr
samt 3) uændret på 1800,- sidstnævnte blev valgt.

5. Valg af 2 medlemmer til bestyrelsen. Genvalg til Vibeke Bork Madsen & Thomas
Lorentsen

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen: Nyvalg til Lars Larsen & Gerda Lyngsaa.

7. Beretning fra diverse udvalg nåede vi desværre ikke at komme ordentligt igennem.
Da dette punkt kom sidste, og tiden var overskredet. Formanden kom dog lidt ind på
flere udvalg i beretningen. Udvalgene er velkommen til at indsende evt. beretning
eller nyheder som de vil have sendt ud. Markedsføring havde flere spændende
kampagner på vej, så som en konfirmand kampagne, en udendørs familie
fotograferings kampagne, en genoplivning af en guldklump kampagne. Det er lykkes
udvalget at finde en stor dansk tøjkæde som sponsorer præmierne. En lille opsang
om at huske og like alle konfirmanderne på vores colour art facebook side.

8. Valg af revisorer: Nyvalg til Lars Lindebjerg & Jakob Petersen

9. Indkomne forslag.
Forslag 1. Forslaget blev trukket efter en snak om udvalgsarbejde. Bestyrelse lovede
og ikke sidde mere end et medlem pr udvalg fremover.
Forslag 2. Forslaget om at tillægge en udvidelse til master systemet på 8 år blev
vedtaget.
Forslag 3. Forslaget om at bruge den lille opbyggede formue til at enten lave et stort
program i 2024 eller nedsætte prisen for deltagelse blev trukket.
Forslag 4. Forslaget om at gøre foreningen gratis medførte en god snak om
kontingent samt foreningens fremtid og her blev det vedtaget at køre videre med
uændret kontingent. Herefter blev forslaget trukket.
Forslag 5. Forslaget om at nedsætte antallet af medlemmer i bestyrelsen fra 5-7 til
kun 3 medlemmer blev nedstemt.



Forslag 6 og forslag 7 havde vi desværre ikke ordentligt tid til at behandle.

10. Dato for næste års vintermøde sendes ud snarest.

11. Evt. nåede vi desværre heller ikke

Desværre løb tiden fra os trods ekstra inddraget tid i programmet til generalforsamlingen.
Fremover vil vi indføre udleverede stemmesedler ved ankomst og vi skal alle blive bedre til
at holde os til dagsorden. Så håber vi alle at vi fremover bedre kan nå det hele.


